
Beretning for Egeparken / Birkehaven 

Ved beboermødet d. 4. januar 2023 

Der er blevet afholdt flere møder i Afdelingen, hvor Bente og jeg har deltaget i, så vi 
har ikke haft nogle B. møder, men vi har talt sammen, hen over hækken, hvis der var 
noget.  

Der er stadig lunker i vore stier og veje rundt om i bebyggelsen, det er særlig slemt 
ved indgangen fra P. pladsen, hvor vejen deler sig og ud for nr. 84. 

Vi har også fået plantet nogle Egetræer ved flagstangen og ud mod P. pladsen. 

Den nye form affaldssortering er nu hos os i den nye affaldsgård, jeg vil gerne 
henstille alle som boer i Egeparken / Birkehaven, at de ikke smider deres affald ved 
siden af, som allerede har fundet sted. 

I løbet af det nye år, kommer der nye Vedligeholds regler og Råderets Katalog, i 
bedes læse dem igennem. 

Vi havde en ny form for Markmarkvandring hvor Brian Jørgensen havde været i  om 
rådet og havde gjort nogle notater og hvor vi også havde nogle notater som vi 
fundet.  

Jeg vil her læse op fra referatet, hvad vi kom til. 

Nu har vi igen fået ødelagt postkasse i to af de små boliger, p.g.a. Nytårsskyts, dette 
var i nr. 62 og 58. 

Ang. Varme i vore lejligheder. 

Hvis temperaturen kommer under 18 gr. Er der risikoen for skimmelsvamp meget 
stort, helst ikke under 19 gr. 

Udluftning helst 2 x 10 – 15 min. Hver dag. 

Frederikssund K. køber eller overtager Parkvej 12, inden april mdr. 2023. 

Birgitte Marcussen har opsagt sin stilling, Allan fra det grønne tema har været 
afløser i mellem tiden. 



Der er så kommet en ny Koordinator hun hedder: Annette B. Jespersen. 

 

Efter mange år i bestyrelsen har Bente Rasmussen valgt at stoppe, vi her fra 
Beboermødet vil sige dig tak, og det arbejde du har lagt for dagen. 

 

John Würfel 

Egeparken 86 

 

 

 

 


